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    مصطفي شاه كرمي
گراني هاي چندباره بسياري از اقلام مورد نياز 
خانواده ه�ا از جمله گوش�ت و ارزاق آنها را به 
كالاهايي لاكچري تبديل كرده اس�ت. ظاهراً 
قرار است در سال آينده قيمت بليت سينماها 
افزايش�ي 25درصدي را تجربه كن�د. برخي 
از منتق�دان و س�ينماگران ب�الا رفتن قيمت 
بليت س�ينماها را عاملي براي ريزش مخاطب 
و برخي ديگر با توجه به بالا رفتن هزينه توليد 
اين افزايش را امري محت�وم و لازم مي دانند. 

   ناگزير به افزايش قيمت هستيم
علي س��رتیپي مدي��ر عامل ش��ركت فیلمیران و 
تهیه كننده سینما در گفت و گو با »جوان« پیرامون 
بالا رفتن قیمت بلیت سینما و تاثیر آن بر جامعه 
و سینماروها مي گويد: قطعا بنده هر نوع گراني را 
تأيید نمي كنم چراكه گراني به ضرر مصرف كننده 
اس��ت. در روزگار گراني هاي اين روزه��ا اگر قرار 
باشد كه محصولات فرهنگي هم براي خانواده ها 
دچار گراني و بالا رفتن قیمت شود، مسلماً كالاي 
فرهنگي از سبد خانوار كاسته يا حذف خواهد شد. 
از آن طرف هم قیمت تولی��دات و هم هزينه هاي 
نگهداري س��الن ها به ش��دت افزايش پیدا كرده 
اس��ت، به طوري كه مثلًا اگر يك لامپي را تا چند 
ماه پیش با قیمتي حدود 4میلیون تومان خريداري 
مي كردي��م الان بايد هم��ان را ب��ا قیمتي حدود 
22میلیون تومان بخريم، تازه با همین قیمت هم 
در بازار پیدا نمي شود! وقتي همه هزينه ها  چندبرابر 
شده، به همین علت تولید كننده را ناچار و ناگزير 
مي كند تا قیمت را بالاتر ببرد، البته من فكر مي كنم 
كه اين افزايش قیمت هر چه كمتر باشد بهتر است. 
اين تهیه كننده س��ینما در م��ورد تاثیر احتمالي 
گران ش��دن بلیت س��ینماها بر دفع مخاطبان و 
سینماروها تأكید مي كند: اين اتفاق قطعاً مي افتد 
اما يك نكته اي كه بايد مورد توجه قرار بدهیم اين 
است كه وقتي قیمت بلیت سینما نسبت به همه 
خدمات و تولیدات ديگر شرايط ارزان تري دارد و 
برخلاف گراني هاي چندباره در تمامی اقلام، تنها 
چیزي كه گران نشده بلیت سینماست، آيا كسي 
مي تواند بگويد به غیر از بلیت سینما چیزي هست 
كه گران نشده باشد! بلیت سینما در ابتداي سال 
جاري 15هزار تومان بوده و تا امروز همان قیمت 
پابرجاست، البته اين را هم بگويم كه هر چه كیفیت 
فیلم ها بهتر باش��د قطعا مخاطب متوجه هزينه 

بالاي تولید مي ش��ود و اينكه براي آن كار زحمت 
زيادي كشیده شده حاضر اس��ت با میل و رغبت 
پول بیشتري بابت آن اثر پرداخت كند. اگر بخواهم 
همه حرف هايم را در يك جمله خلاصه كنم بايد 
بگويم كه ما مجبور و ناگزير به افزايش قیمت بلیت 

سینما هستیم!
  بلي�ت گ�ران نش�ود، س�ينماها تعطيل 

مي شوند
حسین فرحبخش تهیه كننده و كارگردان سینما 
نیز در خصوص انتش��ار اخباري مبني بر افزايش 
قیمت بلیت سینماها در سال جديد مي گويد: من 
نمي دانم چرا نوبت به سینما كه مي رسد برخي افراد 
مي گويند كه قیمت ها نباي��د افزايش پیدا كند اما 
همین آدم ها در قبال گراني هاي ديگر سكوت اختیار 
مي كنند! بنده به عنوان يك سینماگر قديمي تأكید 
مي كنم كه اگر قیمت بلیت سینماها افزايش پیدا 
نكند، بسیاري از سالن هاي سینما تعطیل مي شوند. 
بنده معتقدم هزينه ها بايد بر اساس مخارج بالا برود، 
امروزه هزينه سالن هاي س��ینما به شدت افزايش 
پیدا كرده است و بسیاري از سالن داران ديگر توان 
ادامه فعالیت ندارند. ح��الا يك عده مي گويند اگر 
قیمت بلیت سینماها گران شود مردم ديگر سینما 
نمي روند؟ چطور اين مردم مي روند و اين همه پول 
بلیت براي تئاترها و كنسرت ها مي دهند حالا براي 
5هزار تومان اضافه تر خرج كردن نمي توانند براي 

سینما هزينه كنند؟
   اوضاع سينماي بيمار ايران وخيم است

در مقابل اين طیف از حامیان افزايش قیمت بلیت 
سینماها كساني از جمله جبار آذين منتقد سینما 
در اين زمینه نظ��ر ديگري دارن��د. آذين ضمن 
موافقت مشروط با گران تر ش��دن بلیت سینما، 
مي گويد: اوضاع سینماي بیمار ايران وخیم تر از 
آن است كه با ترفندهاي تجارتي مانند كم و زياد 
شدن قیمت بلیت سینماها تغییري در مناسبات 

تولید و اكران، كیفیت فیلم ها و گس��ترش يا كم 
شدن تعداد مخاطبان فیلم ها داشته باشد. در واقع 
چنانچه شرايط مناسبي بر سینماي كشور از منظر 
مديريت، سیاست هاي س��ینمايي و برنامه هاي 
هدفمن��د اجرايي وج��ود مي داش��ت و چنانچه 
باندهاي مخوف و ش��رور و قل��دري مانند مافیا و 
افراد سرگرم پولشويي در سینما وجود نداشتند 
و مديريت س��لامت و ارزش مدار و متخصصي بر 
امور س��ینما مديريت، نظارت و هدايت مي كرد، 
ش��ايد چگونگي و كیفیت فیلم ها، مخاطب را با 
قیمت هايي حتي افزون تر از هزينه كنوني به سوي 
سالن هاي سینما جلب مي كرد. اين منتقد سینما 
در ادامه مي افزايد: با توجه به بحران هاي مختلف 
فكري، عقیدتي و گرايش هاي سیاسي و جناحي 
حاكم بر نگرش متولیان سینما و هم كاسه و همسو 
شدن آنها با باندهاي ناسالم موجود در سینما هیچ 
تغییر امیدواركننده اي در سینما شكل نمي گیرد. 
از همین رو افزاي��ش قیمت بلیت س��ینماها در 
ش��رايطي كه فیلم هاي خوب و ارزش��مند تولید 
نمي ش��ود و مخاطب روز به روز از سینما فاصله 
مي گیرد چراكه باورها، س��لايق و زندگي خود را 
بر پرده سینما نمي بیند، هیچ تاثیري در گرايش 
افزون تر آنها به سوي سینماها ايجاد نخواهد كرد. 
به عبارتي گران ش��دن بلیت سینماها با توجه به 
اينكه هزين��ه تولید فیلم ها افزايش يافته اس��ت 
مي تواند ش��رايط كارشناس��انه اي را مهیا كند تا 
در شرايط مناسب علمي و دقیق تري اين مسئله 
مورد واكاوي و بررس��ي قرار بگیرد، وگرنه اضافه 
شدن قیمت بلیت در اوضاعي كه بخش عمده اي 
از فیلم هاي پرهزينه از سوي سازمان هاي دولتي 
يا تشكل هاي ارگاني تولید مي شود بحثی كاملًا 

بي ربط و غیرمنطقي است.  
وي خاطر نشان مي كند: بايد تمهیداتي انديشیده 
شود كه اگر قرار است قیمت بلیت سینماها گران 
شود اين افزايش قیمت ها بیشتر شامل حال چنین 
گروه هايي بشود نه كس��اني كه با پول بیت المال 
فیلم تولید مي كنند! چ��ه اينكه از طرفي در روند 
تولید چنین آثاري معمولا برخي تهیه كننده نماها 
پول خوبي را به جیب مي زنند. چنانچه سینماي 
ايران به جايي برسد كه فیلم هاي مطلوب و همسو 
با ارزش ها، باورها و فرهنگ جامعه تولید بكند آنگاه 
مردم هم با استقبال از اينگونه آثار و چشم پوشي 
از افزايش قیمت بلیت سینماها با میل و اشتیاق 
به تماشاي فیلم ها مي نشینند. در غیر اين صورت 
بالا رفتن بلیت سینماها فقط فشار مضاعفي است 
بر مردمي كه زير بار انواع گراني ها هستند. به كلام 
بهتر بايد بگويم كه تماشاگر براي ديدن فیلم خوب 
حاضر است خوب پول خرج كند اما وقتي فیلم ها 
نازل و ضدارزش هاي فرهنگي جامعه هستند چرا 
انتظار داريم تماشاگر بابت چنین آثاري پول خرج 
كند؟! در صورت اجرايي شدن افزايش 25درصدي 
قیمت بلیت سینماها، اگر يك خانواده چهار نفري 
بخواهد به سینما برود فقط و فقط براي تهیه بلیت 
و هزينه كرايه ماشین بايد مبلغي حدود 150هزار 
تومان هزينه كند. با اين حس��اب س��ینما هم از 
ابتداي سال آينده از س��بد مصرفي خانوار خارج 
شده و در كنار ديگر اقلام لاكچري جامعه از جمله 

گوشت و ارزاق قرار خواهد گرفت.

»جوان« در گفت وگو با كارشناسان گراني25 درصدي بليت سينما را بررسي كرد

سينما رفتن هم مثل گوشت خوردن 
لاكچري مي شود
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دوس�ت، دوس�ت نيس�ت مگ�ر 

آنکه حق�وق برادرش را در س�ه 

جايگاه نگهبان باشد: در روزگار 

گرفتارى، آن هن�گام كه حضور 

ندارد و پس از مرگ.

رئيس مركز س�يمافيلم در پاس�خ ب�ه اظه�ارات اخير 
كمال تبريزي كه گفته اس�ت علت تعطيلي پروژه »الف 
ويژه« عدم پرداخت حق الزحمه عوامل پروژه از س�وي 
س�ازمان اس�ت، مي گويد: »توق�ف پروژه »ال�ف ويژه« 
نه توس�ط ش�ما كه توس�ط س�يمافيلم و صرفاً به دليل 
مس�ائل كيفي و تغيي�ر بازيگرمحوري ص�ورت گرفته 
و ارتباطي به مس�ائل مالي س�ازمان نداش�ته اس�ت.« 
دو روز پیش مرتضي میرباقري، معاون سیما در نشست اعلام 
برنامه هاي نوروزي تلويزيون در پاسخ به پرسشي درباره علت 
توقف س��ريال كمال تبريزي عنوان كرد: »ما از تهیه كننده و 
كارگردان خواسته ايم بعد از چند صد دقیقه، تصاوير كار را براي 
ما بفرستند و اگر كیفیت بالا نباشد از آنها مي خواهیم مسیر 
ديگري را بروند. سريال تبريزي هم سه قسمت ساخته و تدوين 
شد و تحت بازبیني سیمافیلم قرار گرفت و اكنون قرار است با 

در نظر گرفتن اين ملاحظات تغییراتي داشته باشد.«
در ادامه اظهارات معاون س��یما، كم��ال تبريزي كارگردان 
س��ینما و تلويزيون بامداد ديروز )19 اسفند( درباره سريال 

»الف ويژه« در صفحه شخصي خود در اينستاگرام نوشت:
»...جناب آقاي میرباقري علت تعطیلي پروژه الف ويژه، من 
هستم كه به دلیل عدم پرداخت حق الزحمه عوامل پروژه از 
سوي س��ازمان و تأخیر ناعادلانه در پرداخت اقساط، ادامه 
فیلمبرداري را متوقف كردم چراكه اين روش در سازمان به 
امري عادي تبديل شده و متأسفانه تلاش شبانه روزي افراد 
زحمتكش گروه سازنده ناديده گرفته مي شود! بد نیست قبل 
از هر اظهارنظري در هر موردي اطلاعات بي قصد و غرض را از 

آنان كه از نزديك دست بر آتش دارند جويا شويد!«
حسین كرمي، رئیس مركز سیمافیلم در گفت وگو با ايسنا 
درباره سابقه اين پروژه گفت: سريال »الف ويژه« در خلال دو 
سال و توسط آقاي حامد افضلي و نظارت كارگردان محترم 
جناب آقاي محمدرضا هنرمند نوشته شد و قرار بود توسط 
او ساخته شود اما آقاي هنرمند با بزرگواري و به درخواست 
سیمافیلم پذيرفت براي تسريع در تولید اين سريال انصراف 

دهد و اين كار به آقاي كمال تبريزي سپرده شد. 
رئیس مركز س��یمافیلم تصريح كرد: به گواه آقايان مسعود 
تهیه كننده و كمال تبريزي در چندين جلس��ه، هنرمندان 
پیشنهادي ايشان براي نقش هاي مختلف سريال مورد بحث 
قرار گرفت و رسماً در نیمه دي ماه امس��ال اعلام شد افراد 
انتخابي به رغم كار در تئاتر و سختكوشي و علاقه زياد، براي 

بازي در اين نقش ها مورد تأيید سیما نیستند و حتماً بايد با 
چهره هاي متناسب تري جايگزين شوند تا نیاز قصه سريال را 
كه حول محور يك بازيگر نام آشنا و معروف شكل مي گیرد، 

تأمین كنند. 
كرمي تصريح كرد: كارگ��ردان و تهیه كنن��ده الف ويژه در 
جلس��ات متعدد اظهار كردند موفق به پیدا ك��ردن بازيگر 
مناسب نشده اند و كانديداهاي اصلي همگي درگیر پروژه هاي 
ديگر بودند يا نرخ هاي پیشنهادي بسیار زيادی طلب كردند 
كه در نهايت از همان افراد استفاده شد، البته اين نوع انتخاب 

به چهره هاي پشت دوربین هم تسري پیدا كرد. 
او با اشاره به تعهد كمال تبريزي براي ساخت سريالي در تراز 
»لیلي با من است«، ادامه داد: كارگردان اطمینان داد وجود 
نابازيگران و كادر انتخابي لطمه اي به كیفیت كار و محتواي 
اثر نخواهد زد اما متأسفانه پس از بازبیني اولین سكانس هاي 
تولید ش��ده، كیفیت تولی��د و نیز بازي بازيگران مناس��ب 
تشخیص داده نشد به گونه اي كه بتواند رضايت مخاطب را 
تأمین كند، لذا درخواست توقف تولید و جايگزيني عوامل 
داده شد. با اين حال، به پیش��نهاد كارگردان و تهیه كننده 
محترم مقرر ش��د تولید اندكي ادامه پیدا كند تا لااقل س��ه 
قس��مت از مجموعه به دس��ت آيد و بتوان دقیق تر نسبت 
به آن قضاوت كرد. كرمي افزود: بیس��تم بهمن ماه اين سه 
قسمت مورد بازبیني قرار گرفت اما به دلیل انتخاب نامناسب 
بازيگران و شتاب زدگي در تولید، خروجي چندان متفاوتي 
با قبل نداش��ت و جمع بندي همچنان توقف پروژه و تغییر 

تركیب بازيگران و افزايش كیفیت تولید بود. 
او خطاب به كمال تبريزي ادامه داد: توقف پروژه »الف ويژه« 
نه توسط شما كه توسط س��یمافیلم و صرفاً به دلیل مسائل 
كیفي و تغییر بازيگر محوري صورت گرفت��ه و ارتباطي به 

مسائل مالي سازمان نداشته است.

   مهرداد معظمي
چهل وششمين نشست شب ش�اعر با موضوع پاسداشت 
دكتر عزي�زالله س�الاري در نخلس�تان اوج برگزار ش�د. 
 در اين نشست كه با حضور اساتید و شاعران آيیني و انقلاب برگزار 
شد بسیاري از شاگردان دكتر سالاري و علاقه مندان به شعر و ادب 
فارسي حضور داشتند. در ابتداي مراسم رضا اسماعیلي از شاعران 
آيیني كشور با مهم قلمداد كردن نشست هاي شب شاعر گفت: 
اين نشست به پاسداشت استاد و پژوهشگري برگزار شده كه در 
سال هاي گذشته اقدامات زيادي در تحقیق و پژوهش در ادبیات 
فارسي كرده است. وي با اشاره به حكیم بودن شعرا در گذشته 
اظهار كرد: در گذشته شعر از سوي فلاسفه، حكما و دانشمندان 
سروده مي شد كه اين مسئله در حال حاضر كم شده ولي دكتر 
سالاري نمونه يك فیلس��وف و دانشمندي اس��ت كه شعر هم 
مي گويد و همین موجب متفاوت بودن اشعار ايشان شده است. 

اسماعیلي بیان داشت: سالاري از جمله افرادي است كه دغدغه 
مقدس تئوريزه كردن ادبیات انقلاب اس��لامي و دفاع مقدس را 
داشته اس��ت و توجه به اين مسئله باعث ش��ده امروز نسبت به 

سال هاي گذشته در وضعیت بهتري قرار داشته باشیم. 
سخنران دوم اين مراس��م دكتر رحمتي، مولف و مترجم كتب 
فلسفي بود. وي با اشاره به اينكه تخصصي نسبت به شعر ندارد 
صحبت خود را ب��ه خاطره اي از دكتر س��الاري اختصاص داد و 
گفت: من در دوران دانش��گاهي با دكتر سالاري هم اتاق بودم و 
اولین كسي كه لذت فهم فلسفه را به من چشاند ايشان بود و اين 

همنشیني تأثیرات زيادي روي من گذاشته است. 

استاد محدثي خراساني از شاعران نام آشناي كشور، نفر بعدي بود 
كه به صحبت پرداخت و صحبت خود را در مورد عزيزالله سالاري 
اينگونه شروع كرد: اوايل سال 81 در شوراي شعر صدا و سیما به 
واسطه استاد معلم دامغاني با دكتر س��الاري آشنا شدم. حضور 
ايشان در جلسات شوراي شعر صدا و سیما تأثیرات زيادي روي 
تصمیمات ما گذاش��ت كه نتايج آن در خروجي هاي شورا در آن 
سال ها به وضوح روشن است. وي در ادامه با اشاره به تكلیف محوري 
سالاري اظهار داشت: ايشان در زماني كه نیاز بوده مداحي مي كرده، 
در زماني كه كشور مورد تجاوز قرار مي گیرد به عنوان رزمنده به 
دفاع از كشور برمي خیزد، در زماني كه براي سیاست كشور نگران 
مي شود، كانديداي مجلس مي شود و من همه اين اقدامات را در 

راستاي تكلیف محوري وي ارزيابي مي كنم. 
در پايان اين مراسم، جوكار از دانشجويان دكتر سالاري متن آقاي 
خیرالله محموديان از شاعران برجسته جنوب كشور در خصوص 

دكتر سالاري را قرائت كرد.

بزرگداشت عزيز الله سالاري در چهل وششمين شب شاعر

شاعري كه دغدغه تئوريزه كردن شعر انقلاب را دارد

در صورت اجرايي شدن افزايش 
25درصدي قيمت بليت، اگر يك 
خانواده چهار نفره بخواهد به 
سينما برود  براي تهيه بليت و 
هزينه كرايه ماشين بايد حدود 
150هزار توم��ان هزينه كند

پاسخ معاون صدا به سؤال »جوان«

سازمان ميراث فرهنگي مانع راه اندازي راديو گردشگري شد

    محمدصادق عابديني
حميدرضا شاه آبادي معاون صداى رسانه ملي دليل عملي نشدن 
راه اندازي شبکه راديويي گردشگري را تغييرات در سازمان 
ميراث فرهنگي و عدم انجام تعهدات اين سازمان عنوان كرد. 
شاه آبادي در نشست خبري چهاردهمین جشنواره بین المللي راديو 
و برنامه هاي نوروز 98، در پاس��خ به »جوان« درباره عدم راه اندازي 
راديو گردش��گري كه مي توانس��ت در ايام عید نوروز براي مسافران 
نوروزي مورد استفاده قرار گیرد، گفت: »به رغم توافقنامه با سازمان 
میراث فرهنگي و انجام تعهدات از سوي ما، به دلیل تغییرات در سطح 
مديريت آن س��ازمان، مديريت جديد همكاري نكرد.« وي در ادامه 
با اشاره به راه اندازي راديو س��فر در ايام نوروز گفت: » اصراري براي 
راه اندازي شبكه راديويي جديد نداريم و راديو سفر همان كاركرد را 
دارد و بحث گردشگري بحث اصلي اين راديو است، اما براي راه اندازي 
شبكه راديو گردشگري منتظر هستیم تا دستگاه هاي مسئول پاي كار 
بیايند.« معاون صدا درباره برگزاري اجلاس جهاني صدا نیز توضیح 

داد: »در جش��نواره چهاردهم، هفت بخش مورد داوري قرار خواهد 
گرفت كه به طور تصادفي انتخاب شده است. ششمین اجلاس جهاني 
راديو نیز دوم ارديبهش��ت ماه 98 برگزار خواهد شد.« وي در ادامه 
گفت: »در بخش بین الملل بیش از 100 برنامه از كشورهاي مختلف 
به دست ما رسیده است. برنامه اجلاس راديو و جشنواره در 11 كمیته 

مختلف از ابتداي سال شروع به كار كردند.« 
شاه آبادي با اشاره به ويژه برنامه هاي راديو براي سال جديد، بیان 
داشت: »براي تحويل سال 12 شبكه راديويي ويژه برنامه خواهند 
داش��ت كه 11 ش��بكه آن برنامه زنده خواهند داشت و يك شبكه 
كه همان راديو نمايش اس��ت برنامه تولیدي خواهد داش��ت. اين 
شبكه ها ابتداي تحويل سال سخنان مقام معظم رهبري و سپس 

رئیس جمهور را به طور همزمان و زنده پخش خواهند كرد.«
وي ادامه داد: »هفت شبكه راديويي به صورت ويژه 13 برنامه  طنز 
براي نوروز پخش مي كنند.« ش��ا ه آبادی همچنین از پخش 148 
برنامه مسابقه اي در هفت عنوان شامل 646 برنامه از هفت شبكه 
راديويي خبر داد و اعلام ك��رد: »موضوع راهیان ن��ور نیز در تمام 
ش��بكه هاي راديويي 3۷ عنوان برنامه  را به خود اختصاص داده كه 

روايتگر اين اقدام ملي در خصوص دفاع مقدس است.«
معاون صدای رسانه ملي با اشاره به راه اندازي راديو سفر، گفت: »اين 
راديو قرار است به همت شش گروه برنامه ساز در 24 ساعت شبانه روز 
در بخش هاي چهار ساعته برنامه پخش كند كه يك بخش تأمیني و 
الباقي همه برنامه هاي زنده اند. معرفي مناطق گردشگري، اطلاعات 
مرتبط با سفر پوشش پويش مردمي 6030، جنگ ها و برنامه هاي 

طنز از جمله برنامه هاي متنوع اين راديو خواهد بود.«

    خبر

با انتخاب 11 فيلمنامه در مرحله دوم داوري 
 داوري فيلمنامه هاي كوتاه

»چهل سال چهل فيلم« به پايان رسيد 
اسامي 11فيلمنامه برگزيده 
مرحله دوم كوتاه داستاني 
مس�ابقه »چه�ل س�ال 
چهل فيل�م« اعلام ش�د. 
به گزارش رواب��ط عمومي 
»چهل س��ال چهل فیلم« 
هیئ��ت داوران مرحله دوم 

داوري فیلمنامه هاي كوتاه اين رخداد سینمايي، از میان 18 فیلمنامه منتخب، 
11 فیلمنامه را برگزيدند. 

اس��امي فیلمنامه هاي برگزي��ده اي��ن مرحله به اين ش��رح اس��ت: آخرين 
پیراهن)محمدعلي هاشم پور(، اتاق عقد)حس��ن حبیب زاده(، ايران)مهدي 
آخوندي(، خانه پدري)علي جعفرآبادي(، زنان لجمن)زيور حجتي(، سپرده 
به زمین)پويا نبي(، سرپناه)علي كیوان(، سینزدهمین)امیرحسین رياحي(، 
صفر مرزي)محمد منعم(، كسي آن سوي دنیا نیست)طوفان نهان قدرتي( و 

كوله پشتي)علي اصغر احمدي مقدم(. 
يادآور مي ش��ود بررسي فیلمنامه هاي كوتاه داس��تاني چهل سال چهل فیلم 
در دو مرحله با حضور داوران مرحله اول و داوران مرحله دوم به پايان رسیده 
است و تولید پروژه ها با هشت فیلمنامه مرحله اول و 11 فیلمنامه مرحله دوم، 
منوط به تصمیم شوراي ارزيابي سوابق هنري فیلمساز مي باشد كه در آينده 

اطلاع رساني خواهد شد.

پاسخ رئيس مركز سيمافيلم به كمال تبريزي

 پروژه »الف ويژه«
به دليل مسائل كيفي متوقف شده است

 »خون دلي كه لعل شد«
خاطرات رهبر معظم انقلاب از تبعيد

فروش كتاب »خون دلي كه لعل 
ش�د« حاوي خاطرات حضرت 
آي�ت الله العظم�ي س�يدعلي 
خامن�ه اي )مدظله العال�ي( از 
زندان ها و تبعيد دوران مبارزات 
انق�لاب اس�لامي آغاز ش�د. 
كتاب 424 صفحه اي »خون دلي 
كه لعل شد« به همت محمدعلي 
آذرشب گردآوري شده است. اين 
كتاب ترجمه  فارس��ي كتاب »إن مع الصبر نصراً« زندگینامه رهبر 
معظم انقلاب اس��ت كه توس��ط انتشارات انقلاب اس��لامي چاپ و 
روانه  بازار نشر شد. كتاب حاضر ش��امل بیان حكمت ها، درس ها و 
عبرت هايي اس��ت كه به فراخور بحث ها بیان شده و هر كدام از آنها 
مي تواند چراغ راهي براي آشنايي مخاطب كتاب به ويژه جوانان عزيز 
با فجايع رژيم منح��وس پهلوي و همچنین س��ختي ها، مرارت ها و 
رنج هاي مبارزان و در مقابل، پايمردي ها، مقاومت ها، خلوص و ايمان 
انقلابیون باشد. تصوير طرح جلد كتاب »خون دلي كه لعل شد« به اين 
اثر روحي متفاوت و متمايز نسبت به ساير آثار مشابه بخشیده است. 
در روي جلد، چهره ايام زندان رهبر انقلاب به تصوير كشیده شده و در 
پشت جلد، عكس ديده نشده اي از معظم له و فرزندشان مصطفي به 

همراه دستخط ايشان درباره اين عكس آورده شده است. 
.............................................................................................................

رئيس جامعه هتلداران ايران: 
قيمت هتل ها در نوروز افزايش نمی يابد

رئي�س جامع�ه هتل�داران اي�ران گف�ت: »در اي�ام نوروز 
هيچ گون�ه افزاي�ش قيمت�ي در هتل هاي كش�ور نخواهيم 
داش�ت و مردم هرگون�ه تخل�ف را از طريق س�ايت جامعه 
هتل�داران ي�ا س�امانه تلفن�ي 09629 منعک�س كنن�د. «
به  گزارش »جوان« جمشید حمزه زاده رئیس جامعه هتلداران 
اي��ران افزود: »خوش��بختانه در ح��ال حاضر زيرس��اخت هاي 
اقامتي كشور وضعیت مطلوبي دارد و 2هزارو100 هتل و هتل 
آپارتمان با 500هزار اتاق در سراسر كش��ورمان به گردشگران 
خدمات رساني مي كنند. « وي تصريح كرد: »هتلداران از مدت ها 
قبل با بهسازي و بازس��ازي مراكز اقامتي، ايجاد تنوع و ارتقاي 
كیفیت خدمات براي استقبال از گردشگران نوروز آماده شده اند، 
امیدواريم نوروز 98 براي گردشگري كشور و صنعت هتلداري 
پرثمر باشد. « رئیس جامعه هتلداران ايران با اشاره به اينكه در 
برخي مقاصد سفر از جمله اصفهان، شیراز و كیش از مدت ها قبل 
از نوروز رزرو مراكز اقامتي با استقبال مسافران همراه بوده است، 
اظهار داشت: »مردم ما بیش��تر به مقاصد سنتي سفر مي كنند، 
اما جهت گیري و سیاس��تگذاري جامعه هتلداران در همراهي 
با س��ازمان میراث فرهنگي ، صنايع دستي و گردشگري، تعريف 

مقاصد جديد گردشگري است. «
.............................................................................................................

 »عابدان كهنز« منتشر شد
»عاب�دان  س�ينمايي  مس�تند  اينترنت�ي  عرض�ه 
كهن�ز« ك�ه در جري�ان اكران ه�اي مردمي خ�ود در نقاط 
مختل�ف كش�ور، بي�ش از 40ميلي�ون توم�ان ف�روش 
داش�ته اس�ت، از طريق س�ايت »عماريار« ش�روع ش�د. 
به گزارش »جوان« عرضه اينترنتي مستند سینمايي »عابدان 
كهنز« كه در جريان اكران هاي مردم��ي خود در نقاط مختلف 
كش��ور، بیش از 40میلیون تومان فروش داشته است، از طريق 
سايت »عماريار« شروع شد. بنابرين گزارش، »عابدان كهنز« كه 
به كارگرداني »مجید رستگار« و تهیه كنندگي »امیر مهريزدان« 
در »مدرسه مس��تند عمار« تولید شده اس��ت، روايت تربیت، 
شكوفايي و بالندگي نوجوانان مس��جد امیرالمؤمنین)ع( كهَنز 
شهريار است كه در وقايع مهم انقلاب اسلامي از جمله فتنه سال 
1388 و فتنه تروريست هاي تكفیري در سوريه حضوري فعال 
داش��ته اند. علاقه مندان براي تهیه مستند س��ینمايي »عابدان 
كهنز« كه موفق به دريافت لوح افتخار بخش مس��تند مدافعان 
ح��رم و فانوس پراس��تقبال ترين اثر نهمین جش��نواره مردمي 
فیلم عمار شده است، مي توانند به س��ايت »عماريار« به نشاني 

Ammaryar. ir مراجعه كنند. 
.............................................................................................................

پايان برنامه هاي ايرانشهر در سال 97
با اج�راي دو نم�ايش »پ�ارك شه�ر« و »وقت�ي خ�روس 
غل��ط م�ي خ�وان�د« اج�راه��اي تم�اش��اخ�ان�ه 
اي�رانش�ه�ر در س��ال 97 ب�ه پ�اي�ان م�ي رس��د. 
به گزارش فارس، در روزهاي انتهايي س��ال 9۷ در تماش��اخانه 
ايرانشهر تنها دو نمايش در سالن هاي ناظرزاده كرماني و استاد 
س��مندريان روي صحنه مي روند. نمايش »وقتي خروس غلط 
مي خواند« از علي شمس نیز پیش از جشنواره تئاتر فجر اجرايش 
را در سالن استاد سمندريان آغاز كرده بود و تا 24 اسفند ماه نیز 
ادامه دارد. ايرانش��هر بعد از پايان اجراي اي��ن دو نمايش تا 1۷ 

فروردين 98 تعطیل خواهد بود.

محمد  صادقي     ديده بان


